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متن پرسش

سلام علیکم استاد گرامی: اولا از شما معذرت خواهی می کنم بابت لحن سوال قبلیم. حقیقتش من

مثل شما بزرگان حضور قلب و آرامش ناشی از ایمان ندارم. برای همین با یه سری حوادث زود خونم به

جوش میاد و... استاد ازتون راهنمایی میخام چرا که مطمئنم کلام دلنشین شما از دلی برمیاد که خدا

در اون دل قویاً حضور داره. استاد با توجه به اینکه مطالب کانالتون را دنبال می کنم متوجه شدم که در

شرایط فعلی در عرصه جهاد اصغر جنگ نرم هستیم؟ اگر جوابتون مثبته لطفا بفرماد من به عنوان

سرباز این جنگ نرم (بیشتر در فضای مجازی منظورمه) چه وظیفه و مسئولیتی دارم؟ و دقیقا باید

چیکار کنم که واقعا موثر و مفید باشه؟ استاد من فکر می کنم اون سیلی انتقام را یکی باید زیر گوش

خود من بزنه تا خوابم نبره. (استاد گرامیم برای موفقیتم در جهاد اکبر برای حضور قلب خودم و برای

اینکه صدای خدا را از درونم بشنوم و دنبال اون صدا قدم بردارم شدیدا محتاج دعای شما هستم) باز

هم از محضرتون حلالیت می طلبم.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: البته که دعاگو هستم. عنایت داشته باشید که ما در این تاریخ با جهانِ

گستردهای روبهرو هستیم با انسانهایی به وسعت آن جهان. باید با بیکرانگیِ انسانها با آنها سخن

ماءُ فَكانَتْ أَبْواباً» (نبأ/۱۹) آسمان گشوده شده است و گفت. گویا قیامتی برپا شده است «وَ فُتِحَتِ السَّ

درهای زیادی در مقابل انسانها باز شده. چرا بعضیها هنوز در پنجرهای محدود به عالَم و آدم

مینگرند و از سردیِ زندگی خود، خود را خلاص نمیکنند؟! موفق باشید


